
FRIGIDAIRE BD481 FFUE1836AW, FFUE1836AV
Energy label

能效标识

1:1

157g铜版纸,双面覆膜,打洞穿绳

0

黄志胜

2025.05.21
16031000B12332 

1. 材质、性能必须符合QMB-J036.1008规定的产品说明书及其它类似印刷件技术规范;

1. The material and performance shall meet the requirements of QMB-J036.1008 Technical Specification for Instructions and other similar printed copies;

2. 标贴表面应平整、厚薄均匀、切边整齐，无破损等不合格；

2. The surface of parts shall be flat, uniform in thickness, neat in cutting edge, and free of damage and other nonconformities;

3. 表面不能有凹坑、划伤、雾状、黑点、白点或其他杂质；

3. The surface shall be free of pits, scratches, fogs, black spots, white spots or other impurities;

4. 除客户特别要求外均参照美的冰箱最新版相关企业标准执行;

4. In addition to the special requirements of customers, all refer to the latest version of the relevant enterprise standards of Midea refrigerator;

5. 油墨颜色为彩色; 切边如图所示;

5. Printing color is color; Cutting edge as shown in figure;

技术要求:
Technical requirements:

140mm

190mm

ftc.gov/energy

446 kWh
Estimated Yearly Electricity Use

Labels with yellow numbers are based on the same test procedures.

Upright Freezer
       Automatic Defrost 

Electrolux Consumer Products, Inc.
Models FFUE1836AW,

FFUE1836AV
Capacity: 17.6 Cubic Feet

U.S. Government Federal law prohibits removal of this label before consumer purchase.

Compare ONLY to other labels with yellow numbers.

Your cost will depend on your utility rates and use.
Cost range based only on upright freezer models of similar capacity with 
automatic defrost.

•
•

Estimated energy cost based on a national average electricity cost 
of 14 cents per kWh.

•

孔φ5MM，并系上黄绳，黄绳长为25CM左右

Estimated Yearly Energy Cost

Models with 
similar features

$62
$62 $84



FRIGIDAIRE BD481 FFUE1836AW FFUE1836AV
Energy label

能效标识
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157g铜版纸,正反面印刷,双面覆膜,打洞穿绳

0

黄志胜

2025.05.21
16031000B12333 

1. 材质、性能必须符合QMB-J036.1008规定的产品说明书及其它类似印刷件技术规范;

1. The material and performance shall meet the requirements of QMB-J036.1008 Technical Specification for Instructions and other similar printed copies;

2. 标贴表面应平整、厚薄均匀、切边整齐，无破损等不合格；

2. The surface of parts shall be flat, uniform in thickness, neat in cutting edge, and free of damage and other nonconformities;

3. 表面不能有凹坑、划伤、雾状、黑点、白点或其他杂质；

3. The surface shall be free of pits, scratches, fogs, black spots, white spots or other impurities;

4. 除客户特别要求外均参照美的冰箱最新版相关企业标准执行;

4. In addition to the special requirements of customers, all refer to the latest version of the relevant enterprise standards of Midea refrigerator;

5. 油墨颜色为彩色; 切边如图所示;

5. Printing color is color; Cutting edge as shown in figure;

技术要求:
Technical requirements:

Type 3A
16.5 - 18.4

FFUE1836AW, FFUE1836AV
volume in ft.� / volume en pi�

Uses least energy /
Consomme le moins
d’énergie

Uses most energy /
Consomme le plus

d’énergie

Energy consumption / Consommation énergétique

This model / Ce modèle

Modèles similaires
comparés 

Similar models
compared

Removal of this label before first retail purchase is an offence (S.C. 1992, c. 36).
Enlever cette étiquette avant le premier achat au détail constitue une infraction (L.C. 1992, ch. 36).

Model numbers

293kWh
per year / par année

244kWh 326kWh

Numéro du modèle

孔φ5MM，并系上黄绳，黄绳长为25CM左右

Type 9
17.5 - 19.4

FFUE1836AW, FFUE1836AV
volume in ft.� / volume en pi�

Uses least energy /
Consomme le moins
d’énergie

Uses most energy /
Consomme le plus

d’énergie

Energy consumption / Consommation énergétique

This model / Ce modèle

Modèles similaires
comparés 

Similar models
compared

Removal of this label before first retail purchase is an offence (S.C. 1992, c. 36).
Enlever cette étiquette avant le premier achat au détail constitue une infraction (L.C. 1992, ch. 36).

Model numbers

446kWh
per year / par année

496kWh 500kWh

Numéro du modèle

孔φ5MM，并系上黄绳，黄绳长为25CM左右



FRIGIDAIRE BD481 FFUE1836AW FFUE1836AV
Energy label

能效标识
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157g铜版纸,正反面印刷,双面覆膜,打洞穿绳
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16031000B12333 

1. 材质、性能必须符合QMB-J036.1008规定的产品说明书及其它类似印刷件技术规范;

1. The material and performance shall meet the requirements of QMB-J036.1008 Technical Specification for Instructions and other similar printed copies;

2. 标贴表面应平整、厚薄均匀、切边整齐，无破损等不合格；

2. The surface of parts shall be flat, uniform in thickness, neat in cutting edge, and free of damage and other nonconformities;

3. 表面不能有凹坑、划伤、雾状、黑点、白点或其他杂质；

3. The surface shall be free of pits, scratches, fogs, black spots, white spots or other impurities;

4. 除客户特别要求外均参照美的冰箱最新版相关企业标准执行;

4. In addition to the special requirements of customers, all refer to the latest version of the relevant enterprise standards of Midea refrigerator;

5. 油墨颜色为彩色; 切边如图所示;

5. Printing color is color; Cutting edge as shown in figure;

技术要求:
Technical requirements:

Type 3A
16.5 - 18.4

FFUE1836AW, FFUE1836AV
volume in ft.� / volume en pi�

Uses least energy /
Consomme le moins
d’énergie

Uses most energy /
Consomme le plus

d’énergie

Energy consumption / Consommation énergétique

This model / Ce modèle

Modèles similaires
comparés 

Similar models
compared

Removal of this label before first retail purchase is an offence (S.C. 1992, c. 36).
Enlever cette étiquette avant le premier achat au détail constitue une infraction (L.C. 1992, ch. 36).

Model numbers

293kWh
per year / par année

244kWh 326kWh

Numéro du modèle

孔φ5MM，并系上黄绳，黄绳长为25CM左右

Type 9
17.5 - 19.4

FFUE1836AW, FFUE1836AV
volume in ft.� / volume en pi�

Uses least energy /
Consomme le moins
d’énergie

Uses most energy /
Consomme le plus

d’énergie

Energy consumption / Consommation énergétique

This model / Ce modèle

Modèles similaires
comparés 

Similar models
compared

Removal of this label before first retail purchase is an offence (S.C. 1992, c. 36).
Enlever cette étiquette avant le premier achat au détail constitue une infraction (L.C. 1992, ch. 36).

Model numbers

446kWh
per year / par année

496kWh 500kWh

Numéro du modèle

孔φ5MM，并系上黄绳，黄绳长为25CM左右
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